
 
 

ĀDAŽU NOVADA PAŠVALDĪBAS DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 

Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā 

 

2023. gada 8. februārī                              Nr. 2 

 

Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 08:30. 

Kārtējā atklāta sēde sasaukta Pašvaldību likumā un Ādažu novada pašvaldības nolikumā 

noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: pašvaldības domes priekšsēdētāja Karīna Miķelsone (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vadītāja Jevgēnija Sviridenkova.  

Sēdē piedalās 14 deputāti1:  

Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa 

(JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP) (piedalās 

attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, veselības stāvokļa dēļ), Raitis 

Kubuliņš (LZP), Jānis Leja (S) (reģistrējies dalībai pašvaldības domes sēdē plkst. 08.40), 

Gatis Miglāns (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Raivis Pauls (LZS), Jānis Ruks (LRA). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ, atrodas atvaļinājumā): Arnis Rozītis (LRA). 

Personas, kurām sēdē dots vārds: 

Administrācijas darbinieki: Sporta nodaļas vadītāja vietnieks Edvīns Krūms, pašvaldības 

izpilddirektors Guntis Porietis. 

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 2. vietnieks Lauris 

Bernāns. 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 8. februāra darba kārtības 

apstiprināšanu. 

2. Par sadarbību pedagoģiski medicīniskās komisijas pakalpojuma nodrošināšanā. 

3. Par subsīdijām sportam 2023. gadā. 

4. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 22. jūnija 

saistošajos noteikumos Nr. 61/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 

komunālserviss” maksas pakalpojumiem siltumenerģijas apgādē un ūdensapgādē”” 

projektu. 

 

 

 
1 Pašvaldības domē pavisam 15 deputāti. Deputātu piederība politiskajai partijai: 

JKP – Jaunā konservatīvā partija; LZS – Latvijas zemnieku savienība; LRA – Latvijas Reģionu Apvienība; S – 

Saskaņa. 
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1.§ 

Par Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 8. februāra darba kārtības 

apstiprināšanu 

(Karīna Miķelsone) 

Ierosina apstiprināt pašvaldības domes šā gada 8. februāra kārtējās sēdes darba kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Apstiprināt pašvaldības domes šā gada 8. februāra kārtējās sēdes darba kārtību. 

2.§ 

Par sadarbību pedagoģiski medicīniskās komisijas pakalpojuma nodrošināšanā 

(Kerola Dāvidsone) 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 41 “Par sadarbību pedagoģiski medicīniskās komisijas 

pakalpojuma nodrošināšanā” un sagatavot to parakstīšanai. 

3.§ 

Par subsīdijām sportam 2023. gadā 

(Kerola Dāvidsone, Edvīns Krūms) 

Pamatojoties uz pašvaldības 2021. gada 24. novembra saistošajiem noteikumiem Nr. 36/2021 

“Par subsīdijām sportam Ādažu novada pašvaldībā” (turpmāk – saistošie noteikumi), 

pašvaldības dome izskatīja 15 pieteikumus subsīdijas saņemšanai sporta pasākumu 

organizēšanai Ādažu novada administratīvajā teritorijā, 7 iesniegumus subsīdijas saņemšanai 

dalībai sporta sacensībās un treniņnometnēs un 14 pieteikumus subsīdijas saņemšanai Ādažu 

novada pašvaldībā reģistrētu sporta organizāciju darbības nodrošināšanai. 

Plkst. 08.40 J. LEJA reģistrējies dalībai pašvaldības domes sēdē. 

K. MIĶELSONE, S. BRAKOVSKA, K. DĀVIDSONE, J. LEJA, E. KRŪMS, R. PAULS, G. 

PORIETIS debatē par: 

1. iespēju veikt grozījumus saistošajos noteikumos, nosakot lielāku finansējumu sporta 

pasākumu organizēšanai, ja ir liels dalībnieku un skatītāju skaits (K. Dāvidsone 

informē, ka Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas šā gada 1. februāra sēdē 

deputāti vienojās, ka, ņemot vērā, ka pašvaldības budžets 2023. gadam ir pieņemts un 

subsīdiju apmērs sporta pasākumiem ir noteikts saistošajos noteikumos, grozījumi 

minētajā normatīvajā aktā tiks ierosināti ar iespēju tos piemērot 2024. gadā); 

2. iespēju saņemt subsīdiju sportistiem, kuri nav iekļauti 15 pieteikumos (E. Krūms 

informē, ka sportistiem, kuri pieteicās subsīdijām, ir zināmi sacensību kalendāri un 

viņi jau klasificējās Eiropas vai pasaules sacensībām, savukārt tie sportisti, kuri 

klasificēsies sacensībām vēlāk, varēs attiecīgi iesniegt pieteikumus subsīdijām uz 

atlikušo finansējumu 6000 euro apmērā. G. Porietis informē, ka saskaņā ar saistošo 

noteikumu 13. punktu subsīdijas saņemšanai pretendents iesniedz iesniegumu 

pašvaldībai ne vēlāk, kā divus mēnešus pirms sacensībām). 

Pamatojoties uz likuma “Pašvaldības likums” 4. panta pirmās daļas 7. punktu, Sporta likuma 

7. panta pirmās daļas 5. un 6. punktu, pašvaldības 2021. gada 24. novembra saistošajiem 

noteikumiem Nr. 36/2021 “Par subsīdijām sportam Ādažu novada pašvaldībā”, pašvaldības 

Sporta nodaļas vadītāja atzinumu un finanšu aprēķinu, 

atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 
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1. Atbalstīt pašvaldības subsīdijas piešķiršanu 2023. gadā 54245 euro kopsummā šādā 

sadalījumā: 

1.1. 15 sporta sacensību rīkošanai Ādažu novadā 10200 euro kopsummā saskaņā ar 1. 

pielikumu; 

1.2. 8 sportistu dalībai sporta sacensībās un treniņnometnēs 4200 euro kopsummā 

saskaņā ar 2. pielikumu; 

1.3. 14 sporta organizāciju darbības nodrošināšanai 39845 euro kopsummā saskaņā ar 

3. pielikumu. 

2. Uzdot pašvaldības administrācijas Grāmatvedības nodaļai izmaksāt šī nolēmuma 1. 

punktā noteiktās subsīdijas pašvaldības 2021. gada 24. novembra saistošajos 

noteikumos Nr. 36/2021 “Par subsīdijām sportam Ādažu novada pašvaldībā” 

noteiktajā kārtībā 10 dienu laikā no šī lēmuma pieņemšanas. 

4.§ 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 22. jūnija 

saistošajos noteikumos Nr. 61/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 

komunālserviss” maksas pakalpojumiem siltumenerģijas apgādē un ūdensapgādē”” 

projektu 

(Karīna Miķelsone, Lauris Bernāns) 

L. BERNĀNS informē, ka saistošo noteikumu izdošanas mērķis ir nodrošināt, lai pašvaldības 

aģentūras “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – CKS) pakalpojumu izcenojumi 

nepārsniegtu CKS katra konkrētā pakalpojuma nodrošināšanai nepieciešamo līdzekļu apjomu, 

un ir nepieciešami tādēļ, ka izmaksu starpība starp pakalpojuma nodrošināšanai izlietoto 

līdzekļu apjomu un faktiski iegūto ieņēmumu apjomu sasniedz 5 %. Pastāvošais tiesiskais 

regulējums nosaka CKS sniegto maksas pakalpojumu siltumenerģijas apgādē un ūdensapgādē 

pakalpojumu cenrādi, taču, ņemot vērā sadales un tirdzniecības izmaksu sadārdzinājumu, kā 

arī nolietojuma un darba algu pieaugumu, nepieciešams veikt pakalpojumu maksas izmaiņas. 

Ja norādītās problēmas risināšanai nebūs tiesiskā regulējuma, tad CKS cietīs būtiskus finanšu 

zaudējumus. Atsaucoties uz deputātu lūgumu, informē par esošā un jaunā tarifa izmaiņām 

divistabu dzīvokļiem Jūras ielā 5 un Jūras ielā 14, Carnikavā (4. pielikums), kā arī par 

iespējām piemērot diferencētu tarifu. 

K. MIĶELSONE, R. PAULS, L. BERNĀNS, A. DENIŅA, J. RUKS, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA 

debatē par: 

1. tarifa izmaiņām ūdens uzsildīšanai un apkurei, tarifa diferencēšanu un tā pārskatīšanas 

iespējām (L. Bernāns informē, ka tarifs ir atkarīgs no gāzes cenas un ka diferencētā 

tarifa izmantošana netika izskatīta, bet ekonomiskākais risinājums iedzīvotājiem būtu 

maksāt pēc patērētā energoresursu apjoma, uzliekot skaitītājus. Vērš uzmanību, ka 

iedzīvotāji regulāri ir aicināti veikt dzīvojamo māju siltināšanas pasākumus, kā arī 

mainīt paradumus siltuma un ūdens patēriņā. Informē, ka Carnikavā 4-5 mājas no 38 

uzlika alokatorus un veic siltināšanas un taupības pasākumus, pārējo māju iedzīvotāji, 

spriežot pēc patērētā energoresursu daudzuma, taupību neievēro. Atgādina par iespēju 

iedzīvotājiem pieteikties pašvaldības līdzfinansējumam daudzdzīvokļu dzīvojamo 

māju energoefektivitātes pasākumu veikšanai [Piezīme: pašvaldības 2022. gada 23. 

novembra saistošie noteikumi Nr. 81/2022 “Par Ādažu novada pašvaldības 

līdzfinansējumu daudzdzīvokļu dzīvojamo māju energoefektivitātes pasākumu 

veikšanai”]. Informē, ka pašvaldības informatīvajā izdevuma šā gada martā CKS var 

publicēt informāciju par energoresursu patēriņu renovētajās un nerenovētajās mājās. 

K. Miķelsone pauž viedokli, ka valsts atbalsts “iemidzināja” iedzīvotājus nemainīt 

iepriekšējos paradumus, kā arī nerosina aktīvi rīkoties dzīvojamo māju 
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energoefektivitātes uzlabošanai. A. Deniņa vērš uzmanību, ka valsts atbalsts tiek 

sniegts līdz šā gada aprīlim. L. Bernāns vērš uzmanību uz gāzes cenas samazinājumu); 

2. Tulpju ielas katlumājas pareju uz atjaunojamajiem energoresursiem un gāzes katlu 

izmantošanu; 

3. ūdens tarifu (L. Bernāns informē, ka lielāki zudumi ir karstajam ūdenim. I. Krastiņš 

pauž viedokli, ka tarifs ūdenim pieaug par 100 %. Vērš uzmanību, ka 2022. gada 

vasarā iedzīvotājiem saņemot rēķinus ar augstāko tarifu, ievērojami samazinājies 

ūdens patēriņš. Uzskata, ka problēma ir tajā, ka tiek izmantots kopējais katls gan ūdens 

uzsildīšanai, gan apkurei. Pauž viedokli, ka pēc jaunā tarifa pieņemšanas, iedzīvotāji 

samazinās ūdens patēriņu un pašvaldībai nāksies atkārtoti pārskatīt tarifu zema ūdens 

patēriņa dēļ. Uzskata, ka, ja būtu mazāks katls, kas silda karsto ūdeni, tad nebūtu 

augsti rēķini. Ierosina sasaukt Attīstības komitejas vai pašvaldības domes kārtējo sēdi 

un pieņemt lēmumu par katlumāju. K. Miķelsone informē, ka jautājums par pāreju uz 

atjaunojamiem energoresursiem katlumājā Tulpju ielā 5, Carnikavā tiks izskatīts 

Finanšu komitejas šā gada 15, februāra sēdē. I. Krastiņš ierosina uzdot CKS sagatavot 

variantus karstā ūdens tarifu izmaiņām, ja netiks izmantoti atjaunojamie energoresursi. 

J. Leja vērš uzmanību, ka CKS piemērā (4. pielikums) ir siltinātā un nesiltinātā māja. 

Lūdz skaidrot, vai siltinātajai mājai ir mainītas arī komunikācijas. L. Bernāns informē, 

ka šāda informācija nav pieejama CKS. J. Leja pauž viedokli, ka pašvaldība rosina 

iedzīvotājus siltināt mājas, bet, ja būtu lielāks energoresursu patēriņš, būtu zemākā 

cena par gāzi, jo tiktu piemērota zemāko tarifu grupa. L. Bernāns vērš uzmanību, ka ar 

mājas nosiltināšanu iedzīvotājiem problēmas, saistītas ar mājas apsaimniekošanu, 

netiek atrisinātas. Uzskata, ka jābūt siltuma regulēšanai un jānotiek iedzīvotāju 

paradumu maiņai, kā arī māju apsaimniekotājiem būtu jāsadarbojas ar māju 

iedzīvotājiem, informējot tos par efektīvāku māju apsaimniekošanu). 

K. MIĶELSONE vērš uzmanību, ka jaunā tarifa aprēķins balstās datos. Atkārtoti informē, ka  

jautājums par pāreju uz atjaunojamiem energoresursiem katlumājā Tulpju ielā 5, Carnikavā 

tiks izskatīts Finanšu komitejas šā gada 15, februāra sēdē. Aicina deputātus balsot par 

sagatavoto saistošo noteikumu projektu. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), 

Kerola Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš 

(JKP), Raitis Kubuliņš (LZP), Jānis Leja (S), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), 

Liāna Pumpure (LRA), Raivis Pauls (LZS), Jānis Ruks (LRA)), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 

(Arta Deniņa (JKP)), PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt saistošo  noteikumus Nr. 2/2023 “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. 

gada 22. jūnija saistošajos noteikumos Nr. 61/2022 “Par pašvaldības aģentūras 

“Carnikavas komunālserviss” maksas pakalpojumiem siltumenerģijas apgādē un 

ūdensapgādē”” un sagatavot tos parakstīšanai. 

 

Sēdi slēdz plkst. 09:25. 

 

 

Pašvaldības domes priekšsēdētāja      Karīna Miķelsone 

 

 

Pašvaldības domes sēdes protokolētāja     Jevgēnija Sviridenkova 

 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


